

Date: 3 July 2025		التاريخ: 3 يوليو 2025	
M/s      Boursa Kuwait	المحترمين	السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت	تحية طيبة وبعد ،،
<b>Subject: Notification from the Company</b>		<b>الموضوع: تنويمه من الشركة</b>	
Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce a material information as per the below template:		بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيالتي للمخازن العمومية أن تتصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:	
Date	03/07/2025	2025 / 07 / 03	التاريخ
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	شركة أجيالتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع (أجيالتي)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	<p>With reference to CMA request regarding the financial impact of implementing Ministerial Resolution No. 54 of 2025, please note that this resolution does not apply to plots developed, operated, and managed by the private sector. Given this resolution does not mention these plots, so they remain subject to the existing regulations, including Ministerial Resolution No. 3 of 2016, which issued the executive regulations for Ministerial Resolution No. 1121 of 2015 (as amended by Resolution No. 1213 of 2015), and other related decisions. All these confirm that the fees for using or operating these plots are set according to the terms of their contracts.</p> <p>Therefore, Ministerial Resolution No. 54 of 2025 has no financial impact on the company's financial statements.</p>	<p>عطفاً على طلب هيئة معايير الموارد المائية الموقرة ببيان الأثر المالي الناتج عن تطبيق القرار الوزاري رقم 54 لسنة 2025، يرجى العلم أن هذا القرار لا يشمل القسمان التي يقوم القطاع الخاص بتأجيرها وتطويرها وإدارتها حيث لم يتضمن في هذا القرار على وضع تلك القسمان وبالتالي فهي تخضع إلى القرارات التي تنظم أوضاعها ومنها القرار الوزاري رقم 3 لسنة 2016 بإصدار اللائحة التنفيذية للقرار الوزاري رقم 1121 لسنة 2015 المعدل بالقرار رقم 1213 لسنة 2015، وما حق ذلك من قرارات متعلقة بذلك الشأن وجميعها أكدت على أن القسمان التي يقوم القطاع الخاص بتطويرها وإدارتها يكون مقابل الانتفاع أو الاستغلال بها وفقاً لشروط وأحكام العقود المبرمة بشأن هذه القسمان؛</p> <p>ومن ثم فلا تأثير مالي للقرار رقم 54 لسنة 2025 على البيانات المالية الجوهرية للشركة.</p>	المعلومة الجوهرية:
Impact of the material information on the financial position of the company	No Impact	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
Best Regards,		وتفضوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،	
 <b>Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa</b> Vice Chairman and CEO		 <b>طارق عبد العزيز سلطان العيسى</b> نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي	